
Møte i Kjøpsvik menighetsråd 16/3-21 kl.18.00 i kirkens menighetssal. 

Tilstede: Rannveig Aamo, Ingar Skogvold, Erik Rørtveit, Edvard Olav Stenbakk 

Ruth Storeng, Eleanore Westermann og Tove Gundersen. 

Forfall: Synnøve Solberg og Eva Åse Millerjord. 

 

Sak 6/21 Behov for snuplass ved den øvre kirkegården. 

-Vi ber om at det blir opparbeidet parkeringsplass/snuplass ved kirkegården, på 

motsatt side av veien, tegnet inn som rødt område på kartet. 

Sak 7/21 Kirkekaffe. Når skal vi ha kirkekaffe? Praktisk gjennomføring. 

- Vi har kirkekaffe på følgende datoer/gudstjenester, hvis koronareglene tillater 

det:  

13 juni- årsmøte 

2 september- samtalegudstjeneste 

31 oktober- minnegudstjeneste 

Sak 8/21 investeringsbehov i Kjøpsvik menighet. Forberedelse av 

prioriteringsliste. 

- Vi tenker igjennom til neste møte og lager prioritert liste da, men skriver opp 

allerede nå noen punkter: 

Nytt kjøkken, lyskaster foran kirken, vedlikehold av gjerdet rundt 

sentrumskirkegården, varmepumpe i kirkerommet, parkeringsplass/snuplass ved 

øvre kirkegård, fjerning av gamle steiner, oppslagstavler på alle kirkegårdene og 

skilt som viser hvor kirkegårdene er, pissoaret nede på guttedoen, nytt tak over 

kontorene/kjøkken pga. lekkasje på kjøkken og kontor i kjeller, gulvteppe i 

kirkerom og menighetssal, nye bord og stoler, utvidelse av skap til klubben 

under trappa, «veien» til ny feltet låses av med kjetting og/eller skilt 

Sak 9/21 Hvordan arbeider vi med trosopplæringsplanen? 

- Trosopplæringsplanen vi har er fra Tysfjord og er ikke lenger aktuell. 

Kan vi samarbeide med Ballangen og Stine i Narvik om å lage en ny oppdatert 

plan, Tove undersøker dette. Diakonen i Hamarøy, kan vi bruke henne, og 

eventuelt sette det inn i planen, siden hun er diakon i Lulesamisk område. 

Sak 10/21 Eventuelt 

Eleanore spør om det kan kjøpes inn plastkasser for å sette unna loppene i? 

- Vi gir Eleanore fullmakt til å kjøpe nødvendige kasser til dette formålet. 

Erik lurer på tekstlesere til påskegudstjenestene. 

- Erik forhører seg med ungdommen på klubben og Rita om noen av disse vil 

lese teksten i gudstjenestene, eller kan foreslå andre. 



Kanskje vi kan begynne med at en av familien leser teksten når det skal være 

dåp. 

Erik etterspør hvem gudstjenesteutvalget består av. 

- består av Erik, Rita, Ingar og Ruth. Det har ikke vært noen møter ennå. 

Sak 11/21 Behov for arealer øvre kirkegård. Rapport og kart til KA. 

- Kjøpsvik menighetsråd har behov for det arealet som er skissert til gul linje på 

vedlagt kart, til parkeringsplass/snuplass, lagring av jordmasser, bod/garasje og 

søppelkonteinere. 

Tove sender kart og forslag til utbedring til KA. 

 

Møtet slutt kl.20.07 

Tove irene Gundersen 

referent 

 

 

  

 

 


